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Medborgarförslag om umgängesyta i Skarpnäcks 
kulturhus 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

Sammanfattning 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd har mottagit ett medborgarförslag om 
umgängesyta i Skarpnäcks Kulturhus, vid sammanträde den 27 april 
lämnades förslaget till förvaltningen för handläggning.  
 
Medborgarförslaget handlar om att förslagsställaren anser att det 
saknas en naturlig och ändamålsenlig mötesplats inom Skarpnäcks 
kulturhus att umgås på. 
 
Förvaltningen välkomnar förslag och initiativ från invånare och 
tackar för det inkomna medborgarförslaget. Verksamheten i 
kulturhuset vill att foajén ska vara plats att mötas på för besökarna.  
Verksamheten ser liksom förslagsställaren att miljön kan utvecklas 
för att bli mer trivsam för alla. Exempel på åtgärder som hittills 
genomförts är att ha utställningar och vernissage som syftar till att 
göra miljön trevligare.  
 
Under våren kommer en enkätundersökning genomföras för att ta 
reda på vad besökarna mer önskar i foajén. Verksamheten kommer 
beakta dessa svar tillsammans med detta medborgarförslag för att 
vidareutveckla platsen som umgängesyta. 
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Medborgarförslag om umgängesyta i 
Skarpnäcks kulturhus 
 

Bakgrund 
Vid sammanträde den 27 april tog Skarpnäcks stadsdelsnämnd emot 
ett medborgarförslag om umgängesyta i Skarpnäcks Kulturhus. 
Nämnden fattade beslut att medborgarförslaget lämnas till 
stadsdelsförvaltningen för beredning. 

Ärendet 
Medborgarförslaget handlar om att det saknas en naturlig och 
ändamålsenlig mötesplats inom Skarpnäcks kulturhus att umgås på. 
Förslagsställaren föreslår att stolar och bord i serveringen byts ut till 
mer robusta möbler med harmoniskt uttryck. Insändaren anser 
också att färg- och materialval ses över så att kulturhuset kan bli en 
ännu mer självklar mötesplats i ett trivsamt Skarpnäck. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen förskola och fritid.  
Ärendet har behandlats i förvaltningsgruppen samt i pensionärsrådet 
den 8 juni.   

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen välkomnar förslag och initiativ från invånare och 
tackar för det inkomna medborgarförslaget. Verksamheten i 
kulturhuset vill att foajén ska vara plats att mötas på för besökarna.  
Verksamheten ser liksom förslagsställaren att miljön kan utvecklas 
för att bli mer trivsam för alla. Exempel på åtgärder som hittills 
genomförts är att ha utställningar och vernissage som syftar till att 
göra miljön trevligare. Det planeras också för mer verksamhet som 
besökarna kan ta del av i foajén, såsom pyssel, boksamtal och 
musikunderhållning.  
Det café som finns i kulturhusets lokaler drivs inte av 
stadsdelsförvaltningen. De möbler som finns i serveringen tillhör 
entreprenören. 
Under våren kommer en enkätundersökning genomföras för att ta 
reda på vad besökarna mer önskar i foajén. Verksamheten kommer 
beakta dessa svar tillsammans med detta medborgarförslag för att 
vidareutveckla platsen som umgängesyta. 
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